
LIJST VAN VRAGEN – TOTAAL

1
Wat zijn de effecten van de huidige kredietcrisis op de bedrijfsvoering van
de politiekorpsen? Hebben korpsen op dit moment meer moeite om
financiering te vinden en worden investeringen hierdoor vertraagd?

2
Hoe verklaart u de tegenstelling dat enerzijds de bezuinigingen in goed
overleg en zonder problemen verlopen, maar anderzijds steeds meer
korpsen onder curatele moeten worden gesteld?

3
Kunt u aangeven in welke jaren de algehele financiële situatie van de
Nederlandse politie een terugkerend punt van zorg is geworden? In welke
jaren is het beeld van een slechte financiële positie een manifest beeld
geworden?

4
Is er eerder geprobeerd meer sturing op de kostenbeheersing te krijgen?
Zo ja, wanneer en waarom is dat niet gelukt?

5
Hoeveel agenten verliezen hun baan als gevolg van de voorgenomen
bezuinigingen van 100 miljoen euro?

6
Bent u bereid eerst te bezuinigen op externen en op managers, ten
voordele van de dienders op straat en op het bureau?

7
Wanneer is de Regeling Indicatoren Vermogensbeheer Politiekorpsen voor
het laatst geëvalueerd? Vindt u de daarin opgenomen solvabiliteitsratio
met een ondergrens van 25% en een bovengrens van 60% nog geijkt?

8
Vindt u een solvabiliteitsratio van de korpsen met gemiddeld 51% nog
geijkt?

9
Ziet u vanwege de jarenlange slechte financiële positie van de korpsen
aanleiding de solvabiliteitsratio te evalueren en met name de bovengrens
naar beneden aan te passen?

10
Op welke manier is het (tijdelijk) niet invullen van vacatures in de cijfers
meegnomen? Wordt er ook op deze manier bezuinigd door de regio-
korpsen? Hoe oordeelt u hierover, mede in het licht van de soms zeer
grote verschillen tussen het aantal benodigde arbeidsplaatsen en de
werkelijke bezetting?

11
Bent u bereid een onafhankelijk onderzoek te laten doen naar de
verhouding tussen de financiële middelen enerzijds, en de taken en
verplichtingen van een politiekorps anderzijds?

12
Kunt u een overzicht verstrekken van de ontwikkeling van het eigen
vermogen per korps over de afgelopen vijf jaren? Kunt u daarbij ook
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aangeven welke korpsen een aanvullende bijdrage voor vermogens-
versterking hebben ontvangen en wat de reden daarvoor is geweest?

13
Wat is de huidige stand van het eigen vermogen van de regionale
politiekorpsen? Wat voor ondergrens acht u noodzakelijk voor een
gezonde bedrijfsvoering?

14
Als slechts een deel van de tekorten kan worden opgevangen door de
inzet van eigen vermogen, uit wat voor middelen wordt de rest dan
betaald? Wordt dat geld aangevuld door het rijk?

15
Hoeveel korpsen maken gebruik van de faciliteit «inzet eigen vermogen»?
Wat is de huidige stand van de eigen vermogens van deze korpsen en
hoeveel zetten zij in ter dekking van hun uitgaven?

16
Kunt u gelet op het aanzienlijke eigen vermogen van bepaalde korpsen
een deel van dit eigen vermogen herverdelen en dit ten gunste laten
komen van korpsen met een slechte financiële positie?

17
Kunt u in een schematisch overzicht aangeven op welke wijze korpsen het
eigen vermogen hebben belegd en welk effect de huidige financiële crisis
heeft op het eigen vermogen van de individuele korpsen?

18
Wat is de vermogenspositie van alle regiokorpsen? Wat is uw oordeel
over die vermogenspositie?

19
Houden de korpsen die van hun vermogen gebruik maken om de
bezuinigingen op te vangen nog wel een verantwoorde vermogenspositie
over?

20
Heeft u inzicht waarvoor de korpsen de extra beschikbare gelden in de
periode 2002–2006 hebben ingezet?

21
In hoeverre is bij de stijging van de bijdrage aan de politie tussen 2002 en
2006 sprake van inflatiecorrectie?

22
Welk deel van de genoemde stijging van 28% over 2002–2006 van de
bijdragen aan de politie is toe te rekenen aan de inflatie? Hoe zijn deze
cijfers voor de regionale korpsen?

23
Welke stijging van de bijdragen aan de regionale korpsen heeft zich
voorgedaan in 2007 en 2008? Wat is het bijbehorende stijgingspercentage
voor de regionale politiekorpsen over de jaren 2002–2008? Welk deel van
dat percentage is toe te schrijven aan de inflatie?

24
Kunt u expliciet aangeven voor welk bedrag in de periode tussen 2002 en
2006 de politiebijdragen zijn gestegen voor de individuele korpsen?
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25
Kunt u aangeven of bij de toegekende stijgingen van de politiebijdragen
expliciet afspraken zijn gemaakt over extra politiemedewerkers en in
welke mate hierin is voldaan door de individuele korpsen?

26
Kunt u concreet aangeven welk bedrag van de netto intensivering van 89
miljoen euro ten gunste is gekomen van welk politiekorps?

27
Is de stelling juist dat de genoemde stijging van netto 89 miljoen euro
voor 2009 vrijwel gelijk is aan de inflatie over 2008 en dat daarmee dus de
intensivering in extra wijkagenten en forensisch assistenten volledig moet
worden gefinancierd uit het budget dat voor 2008 stond, gecorrigeerd
voor inflatie?

28
Hoeveel extra politiemedewerkers zijn er bijgekomen?

29
Kunt u helder aangeven hoeveel van de extra politieagenten op straat hun
werk doen en hoeveel extra politieagenten op kantoor of in beleids-
medewerkersfuncties hun werk doen?

30
Kunt u in een helder overzicht aangeven hoeveel extra wijkagenten al aan
de slag zijn en nog aan de slag moeten en dit ook aangeven per
gemeente?

31
Welke kosten zijn er gemoeid met de aanschaf van een nieuw dienst-
wapen, totaal en per korps? Moeten korpsen deze investering in één jaar
als uitgave boeken?

32
Kunt u aangeven wat de kosten zijn geweest voor het aanschaffen van de
nieuwe dienstwapens? Is dit een landelijke aanschaf geweest? Kunt u ook
aangeven of deze uitgaven waren voorzien en of daarop is geanticipeerd?
Zo nee, waarom niet?

33
Houdt u bij het toezicht op de jaarrekeningen van de politiekorpsen extra
scherp toezicht op de realisatie van de voorgenomen bezuinigingen?
Spreekt u korpsen, die de voorgenomen bezuinigingen niet realiseren,
hierop aan?

34
Zijn er ook korpsen die onder verscherpt toezicht staan die de bezuiniging-
staakstelling niet in hebben weten te vullen? Neemt u tegen deze korpsen
nog bijzondere maatregelen?

35
Waarom is na de afgeronde CAO onderhandelingen de bijdrage van het
Rijk aan de korpsen niet gestegen om de extra kosten door de nieuwe
CAO te compenseren?

36
Kunt u aangeven welke financiële bijdrage de afzonderlijke korpsen
hebben geleverd voor de CAO van de politie van 30 miljoen euro, voor
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welke posten is de bijdrage geleverd, wat is de achterliggende reden
geweest en is dit een gebruikelijke gang van zaken?

37
Welke mensen vallen onder het executief personeel waarop wordt
bezuinigd? Moet mede in verband met correcties in verband met
CAO-loonwijzigingen verondersteld worden dat er in de praktijk meer dan
de genoemde 16 miljoen euro op deze mensen wordt bezuinigd?

38
Per wanneer is de Nederlandse Politie gestart met meer landelijke en
bovenregionale samenwerking op het terrein van bedrijfsvoering en wat
zijn de resultaten van die inspanning tot nu toe geweest? Waarom hebben
die inspanningen niet of onvoldoende geleid tot kostenbeheersing?

39
Kunt u de begrote tekorten per korps over de periode 2009–2012
aangeven?

40
In hoeverre is het logisch te veronderstellen dat de structurele tekorten
over 2009–2012 een gevolg zijn van eenmalige uitgaven? Het is toch
onmogelijk dat zulke eenmalige uitgaven vier jaren op rij een negatief
saldo tot gevolg hebben?

41
Waar denkt u de 19% van de totale taakstelling te kunnen vinden?

42
Wanneer kan de Kamer eindelijk het overzicht ontvangen van de wijze
waarop en de mate waarin de korpsen invulling zullen geven aan de
opgelegde taakstelling?

43
In hoeverre worden de kostenbesparingen bij de politie in de regionale
korpsen gemaakt door de beperking van overuren? Wordt juist op de
overuren bezuinigd om uit de kosten te komen? Onder welke van de
genoemde bezuinigingsposten wordt deze beperking van overuren
gerekend?

44
Wat zijn de consequenties van de bezuinigingen in de overuren bij diverse
regiokorpsen voor de kwaliteit van het politiewerk?

45
Welke posten vallen er precies onder de bezuinigingen op de interne
bedrijfsvoering? Vallen hieronder ook bezuinigingen op politieagenten die
op de basis zitten om bijvoorbeeld processen-verbaal te schrijven en op
cipiers bij politiecellen?

46
Is het waar dat er bij de regiokorpsen steeds meer met een strakke
tijdsplanning en protocollering wordt gewerkt als gevolg van de bezuini-
gingen? Wordt als gevolg van deze tijdsdruk indirect dan toch niet
ingegrepen op de kwaliteit van het primaire proces?

47
Is het waar dat bij moorden binnenshuis in het weekeinde steeds vaker
wordt gewacht met het onderzoek tot na het weekeinde, omdat er te
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weinig politiepersoneel beschikbaar is? Gaat dit niet ernstig ten koste van
de kwaliteit van het (sporen)onderzoek?

48
Kunt u aangeven op welke wijze u controleert of de specifieke
doeluitkeringen, zoals extra wijkagenten en forensische assistenten,
daadwerkelijk door de korpsen voor dat doel zijn en worden besteed?

49
Herkent u de situatie dat soms nog nieuwe cellencomplexen op het
politiebureau niet gebruikt worden, omdat er geen cipiers beschikbaar
zijn? Heeft dit geen negatieve consequenties voor het «blauw op straat»,
omdat politieauto’s ingezet worden om verdachten heen en terug te
brengen naar andere bureaus?

50
Acht u het feit dat 20% van de bezuinigingen ingeboekt blijken te zijn ten
koste van de primaire processen, dus door bezuinigingen op uitvoerend
personeel in strijd met de afspraken met de korpsbeheerders? Zo ja, wat
voor mogelijkheden ziet u om deze bezuinigingen ongedaan te maken?

51
In hoeverre gaan de bezuinigingen bij de regiokorpsen ook werkelijk niet
ten koste van de operationele kracht van de politie? Kan dit hard worden
gemaakt, nu ten minste 20 procent van de bezuinigingen toch wordt
gevonden bij de primaire processen?

52
Zijn er korpsen waar wel bezuinigd is of bezuinigd gaat worden op
uitvoerend personeel, dus «blauw» op straat? Zo ja, in welke korpsen is
dit het geval en om hoeveel mensen gaat het?

53
Wordt bezuinigd op de opleiding van aspiranten? Zo ja, in welke korpsen
is dit het geval en om hoeveel mensen gaat het?

54
Welke maatregelen hebt u genomen om de exorbitante en illegale inhuur
van externen bij de Voorziening tot samenwerking Politie Nederland te
beëindigen? Waarom hebt u niet besloten om de Voorziening tot
samenwerking Politie Nederland onder curatele te stellen?

55
Hoeveel bezuiniging hebben de door u aangekondigde maatregelen tegen
de exorbitante en illegale inhuur van externen bij de Voorziening tot
samenwerking Politie Nederland tot nu toe opgeleverd? Hoeveel zullen
deze maatregelen in totaal opleveren?

56
Is het niet wenselijk en mogelijk dat u in een eerder stadium optreedt en
ingrijpt, dan pas na vier jaar, teneinde de schade te bepreken als een
politieregio een tekort heeft gedurende vier jaar?

57
Betekent het feit dat onder toezicht gestelde korpsen geen uitgaven
mogen doen, behalve in geval van dringende spoed, ook dat uitgaven
voor de dagelijkse operationele zaken niet meer mogen? Komt hierdoor
de uitvoering van de politietaken niet in gevaar?
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58
Wat is de financiële situatie van de elf korpsen die u extra aandacht
schenkt? Wat is de vorm van deze extra aandacht?

59
Kunt u aangeven welke de andere elf korpsen zijn die wettelijk gezien
geen preventief toezicht vereisen, maar die wel naar uw oordeel extra
aandacht behoeven? Kunt u concreet aangeven op basis waarvan deze elf
korpsen concreet uw extra aandacht behoeven en waaruit die extra
aandacht uit zal bestaan?

60
Waaruit bestaan de maatregelen die u gaat treffen bij de korpsen die
onder preventief toezicht staan?

61
Sluit u bij deze korpsen bezuinigingen op het uitvoerende personeel uit?

62
Wat wordt uw inzet in de gesprekken met de elf korpsen waarvoor
wettelijk gezien geen preventief toezicht vereist is, maar waar de
financiële situatie wel om extra aandacht vraagt? Sluit u bij deze korpsen
bezuinigingen op uitvoerend personeel uit?

63
Kunt u aangeven in hoeveel gevallen u de afgelopen 12 jaar conform de
wet bij korpsen dan wel politieregio’s die vier jaren een tekort begroten,
direct onder financieel toezicht heeft gesteld? In welke jaren heeft u
concreet bij welk korps ingegrepen en wat zijn de resultaten dan wel
verbeteringen van deze ingrepen geweest?

64
Is het inzetten van eigen vermogen van Gelderland-Zuid afdoende om de
ontstane financiële problemen het hoofd te bieden? Zo nee, welke andere
maatregelen zijn nodig?

65
Kunt u aangeven waarom alleen Gelderland-Zuid verzocht heeft het eigen
vermogen in te mogen zetten om de tekorten in 2009 te dekken? Kunt u
zelf het initiatief nemen en de andere vier korpsen die ook onder
preventief toezicht staan opdracht geven het eigen vermogen in te zetten
voor de financiële tekorten?

66
Kunt u aangeven op welke wijze de financiële tekorten van de andere vier
korpsen die onder preventief toezicht zullen worden aangepakt?

67
Hoe is de positie van de korpsen die niet op de een of andere manier
onder toezicht staan? Kan hun financiële situatie als goed of als mager
worden beschouwd?

68
Wat is uw volgens u de oorzaak van het feit dat het grootste deel van de
regiokorpsen een slechte financiële positie heeft, terwijl er toch in totaal
bijna 100 miljoen euro is bezuinigd?

69
Maakt de beloning van de korpsleiding onderdeel uit van de benchmark
begrotingen? Is de informatie uit deze benchmark ook beschikbaar voor

6



de Kamer? Op welke termijn wilt u op basis van deze benchmark
afspraken maken?

70
Op welke wijze committeren de regionale korpsen zich aan de onder-
zoeken naar kostenbesparing door samenwerking?

71
Klopt het dat het budgetverdeelsysteem recent is vernieuwd? Wat zijn de
manco’s bij het nieuwe budgetverdeelsysteem en op welke wijze wilt u die
herinrichten?

72
Wat betekent het groot onderhoud van het budgetteerdeelsysteem en wat
moet worden verstaan onder het zo goed mogelijk verdelen van de
beschikbare middelen onder de korpsen?

73
Op welke manier voorkomt u dat het groot onderhoud van het budget-
verdeelsysteem leidt tot onrust, onzekerheid en daardoor uitstel van
investeringen?

74
Wanneer is het «groot onderhoud» van het budgetverdeelsysteem precies
afgerond? Wordt de Kamer ook op de hoogte gehouden over de
voortgang?

75
Aan wat voor maatregelen wordt gedacht om korpsen in een overbrug-
gingsperiode tegemoet te komen?

76
Wat betekent concreet de ambitie van het kabinet dat minder gestuurd zal
worden op input en meer op resultaat? Moet voor resultaat ook prestatie
worden gelezen?

77
Wat bedoelt u met het «meer sturen op resultaat»? Is het de bedoeling
meer dan nu bijvoorbeeld te kijken naar het aantal boetes dat wordt
uitgedeeld en vergelijkbare prestaties?

78
Wat wordt bedoeld met de opmerking dat de structurele sterkte
vanaf 2014 zal worden herzien? In welke richting zal herziening plaats-
vinden en wat is de reden om de structurele sterkte te herzien? Wat
betekent deze herziening voor de individuele politiekorpsen?

79
Wanneer kan de Kamer de concreet gemaakte afspraken met de korps-
beheerders om de toekomstige financiële positie van de korpsen gezond
te houden ontvangen?

80
Wat zijn PIOFACH taakgebieden?
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